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                                                                   ZAPISNIK     
                      sa 22. sjednice Općinskog vijeća Općine Šolta   
                              održane dana 30.04.2019.  u vijećnici Općine Šolta 
 
        ZAPOČETO U 09:15 SATI 
 
 
NAZOČNI:  Ante Ruić, Zvjezdana Jelinčić, Boris Gabela, Vicko Kaštelanac, Tihomir 
Glavurtić,  Inga Tomić-Vrdoljak, Branka Weber, Ćiril Kalebić, Vojka Tomić i Goran Tvrdić. 
 
NENAZOČAN: Vicko Buktenica-opravdano 
 
SJEDNICI JOŠ NAZOČUJU: Nikola Cecić Karuzić, ing. – načelnik Općine Šolta, 
mr.sc.Nataša Nazor Jovović, dipl.iur, pročelnik Jedinstvenog upravnog odjela, Mladen Cecić, 
predsjednik Mjesnog odbora Grohote 
 
ZAPISNIČAR: Welda Begović 
 
Sjednica se tonski snima. 
 
PREDSJEDATELJ: Ante Ruić 
 
AD 1.) Usvajanje dnevnog reda 
 
Predsjedatelj konstatira da je sjednici prisutno 10 vijećnika, te otvara sjednicu sa prvom 
točkom dnevnog reda, te čita predloženi dnevni red s tim da predlaže da se točka 10. 
Premjesti na točku 3. radi toga da predsjednik Mjesnog odbora Grohote može napustiti 
sjednicu.  
 
Nakon provedenog glasovanja JEDNOGLASNO se usvaja dnevni reda sa predloženom 
izmjenom  tako da isti sad glasi: 
 

1. Usvajanje Dnevnog reda; 
2. Usvajanje zapisnika sa 21. Sjednice Općinskog vijeća; 
3. Odluka o dozvoli izvođenja građevinskih radova tvrtci ST.VIT d.o.o., 
4. Godišnje izvješće o primjeni agrotehničkih mjera u 2018.; 
5. Odluka o osnivanju i imenovanju Općinskog povjerenstva za procjenu šteta od 

elementarnih nepogoda; 
6. Plan aktivnog uključenja svih subjekata zaštite od požara u Općini Šolta za 2019. 

Godinu 
7. Plan motrenja, čuvanja i ophodnje otvorenog prostora i građevina za koje prijeti 

povećana opasnost od nastajanja i širenja požara 
8. Plan operativne provedbe Programa aktivnosti u provedbi potrebnih mjera zaštite 

od požara od interesa za Republiku Hrvatsku u 2019. Godini na području Općine 
Šolta; 

9. Preventivno-operativni plan zaštite od šumskih i drugih požara na otvorenom 
prostoru Općine Šolta za 2019. Godinu; 

10. Provedbeni Plan unapređenja zaštite od požara na području Općine Šolta za 2019. 
Godinu 
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11. Razno 
 
AD 2.) Usvajanje zapisnika sa 21. sjednice Općinskog vijeća 
 
Predsjedatelj otvara raspravu o zapisniku sa 21. sjednice Općinskog vijeća. 
 
Tihomir Glavurtić iznosi da se na prošloj sjednici donio zaključak da se Tanji Šuto odobrava 
postavljanje nadstrešnice u Maslinici, ali iznosi da je taj zaključak protuzakonit obzirom da 
takva odobrenja ne može donijeti Općinsko vijeće. Navodi da postoje građani Maslinice, da 
postoji Konzervatorski odjel i da se svi moraju usuglasiti kako bi se nešto takvo odobrilo ili 
ne. 
Predsjedatelj upozorava vijećnika Glavurtića da se ovdje radi o sadržaju zapisnika a ne o tome 
da li je neki zaključak zakonit ili nije. 
 
Nakon provedenog glasovanja JEDNOGLASNO se usvaja 
 
Zapisnik sa 21. sjednice Općinskog vijeća. 
 
AD 3.) Odluka o dozvoli izvođenja građevinskih radova tvrtci ST.VIT d.o.o. 
 
Predsjedatelj otvara treću točku dnevnog reda, te napominje da se na prošloj sjednici 
mijenjala Odluka o zabrani izvođenja radova te da po njoj Općinsko vijeće daje odobrenje za 
radove u vrijeme zabrane, također navodi da Mjesni odbor u konkretnoj stvari ima svoj stav te 
da je stoga ovdje i nazočan predsjednik Mjesnog odbora Grohote. 
 
Načelnik pozdravlja sve nazočne te iznosi da godinama čekamo da se napokon počne graditi 
ovaj poslovni centar koji će imati popratne sadržaje koji su Šolti potrebni i koji će općenito 
podignuti standard otoka. Upoznaje nazočne da će objekt imati podzemnu garažu, veliku 
trgovinu, kafić i jedanaest apartmana te iznosi da će navedeno zasigurno promijeniti kvalitetu 
života na bolje. Iznosi da je investitor riješio svu papirologiju da su prošli petak bili na otoku, 
da su prijavili gradilište i uveli izvođača radova Lavčević d.o.o u posao. Iznosi da nije 
jednostavno početi raditi da ispod površine parcele prolazi magistralni vodovod kojeg treba 
izmjestiti. Također navodi da je našom odlukom zabranjeno izvođenje građevinskih radova u 
vremenu od 01.06.-15.09. te je stoga tvrtka ST.VIT d.o.o. i poslala ovakav zahtjev. Upoznaje 
nazočne da je Mjesni odbor Grohote održao svoju sjednicu na koju je i sam bio nazočan a o 
zaključku sa te sjednice vijeće će izvijestiti predsjednik M.O. Nadalje navodi da je rok 
izvođenja građevinskih radova je 10 mjeseci plus izmiještanje vodovodne cijevi. Iznosi da ako 
se i počne raditi u 10 mjesec da će se onda raditi i drugo ljeto. Što se tiče parkinga navodi da 
ovaj parking nikada nije bio naš parking već se kao takav koristio isključivo voljnom vlasnika 
koji nam nikada nije ništa naplatio za korištenje. 
 
Mladen Cecić, predsjednik MO Grohote iznosi da su imali sjednicu i da su zauzeli stav da se 
odobri izvođenje radova do 20.06. i od 01.09.2019.godine. Nadalje iznosi da su zakazale sve 
strukture počevši od Mjesnog odbora, vijeća, načelnika koji se svi skupa nisu pripremili i sada 
nemamo alternativne parkinge. Stoga smatra da hitno treba početi s uređenjem „Kavčine“, 
parkinga ispred Doma kulture te ispred „Studenca“ obilježiti tri parking mjesta za invalide. 
Iznosi da treba uvesti zabranu parkiranja od raskrižja do kraja Đardina, da treba označiti par 
pješačkih prijelaza kako bi se onda sigurno došlo od parkinga do prodavaonica tj. centra 
mjesta. 
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Zvjezdana Jelinčić iznosi da je 25.04. održana sjednica ogranka SDP-a Šolta, a budući je 
Mjesni odbor Grohote iz kvote SDP-a navodi da su se prije sastali s njima, pročešljali sve 
relevantne činjenice, uzeli sve u obzir te zauzeli izričiti stav da se radovi ne mogu obavljati 
kroz 7 i 8 mjesec. Navodi da je Mjesni odbor Grohote prvo kontaktirao ugostitelje i građane te 
su zauzeli gore navedeni stav kojega i SDP podržava. 
 
Tihomir Glavurtić iznosi da je najveći problem što nisu riješeni alternativni parkinzi, te da se 
usred ljeta nije moglo parkirati od gužve ni na velikom parkingu a kamoli će se moći na dva 
manja, te smatra da ne vidi problem rješenja parkinga. 
 
Ćiro Kalebić iznosi da predlaže da Općina obešteti sve ugostitelje i vlasnike štandova na 
tržnici na način da ih ovo ljeto oslobodi svih davanja Općini. 
 
Goran Tvrdić iznosi da su iznijeti prijedlozi o alternativnim parkinzima i o obeštećenjima 
ugostitelja te da se po njemu nadzire odluka kojom će se odobriti radovi. Osobno misli da bi 
radovi trebali početi iza 15.09. te smatra da ovi radovi nisu od vrlo velikog značaja za otok 
budući smo i dosad bili bez ove građevine pa možemo još malo pričekati. Navodi da kao 
vijećnik uopće nije informiran o kakvom se projektu radi i da je sada prvi put čuo da postoji i 
11 apartmana u sklopu zgrade novog Studenca. Navodi da su zemljani radovi, radovi koji 
iziskuju tešku mehanizaciju i stvaraju vrlo veliku prašinu te smatra da ih treba preskočiti do 
iza ljeta, a onda tokom ljeta raditi na osiguranju alternativnim parkinga. 
 
Inga Tomić Vrdoljak pita, a obzirom da je prostor današnjeg parkinga privatna zemlja što 
ako vlasnici iste ograde parcelu i zatvore parking, što onda? 
 
Boris Gabela iznosi da su mnogi ovdje zaboravili da je prostor koji se koristi kao parking 
privatan i da ga vlasnici uvijek mogu zatvoriti bez obzira da li počnu sa radovima ili ne. Te 
iznosi da osobno podržava stav Mjesnog odbora Grohote budući se radi o njihovom mjestu.  
 
Goran Tvrdić iznosi da ovdje radi o tome da su Grohote Šoltanska stvar budući je sve 
koncentrirano u Grohtama  i to na vrlo malom prostoru upravo oko mjesta gradnje. Ponovno 
naglašava da se usred ljeta mogu izvoditi radovi od posebnog značaja, ali u to spadaju, smatra 
radovi na infrastrukturi, a ne ovi radovi. 
Navodi da bi osobno zabranio da se uopće gradilište otvori ako je to moguće.  
 
Boris Gabela iznosi da nam zakonodavac nije omogućio da zabranjujemo radove van rokova 
iz Odluke. 
 
Mladen Cecić, predsjednik M.O. Grohota,  iznosi da želi naglasiti da gore navedeno nije 
prijedlog Mjesnog odbora već njegov stav, te ne bi želio da se poslije prezentira Mjesni odbor 
Grohote je zabranio ili odobrio radove. Ističe da je ovo stav kojega je donio Mjesni odbor jer 
je osjećao moralnu obvezu se očitovati. 
 
Tihomir Glavurtić iznosi da Općina mora osigurati parking jer počeli on raditi ili ne parking 
imaju pravo zatvoriti budući je u njihovom vlasništvu, a Općina mora osigurati građanima i 
turistima da se imaju gdje parkirati. 
 
Vojka Tomić iznosi da izgradnju centra Studenca svi čekamo već „stoljećima“ i da je to 
potreba cijelog otoka, ali da ako smo do sada čekali da možemo još malo. Predlaže da se 
radovi dozvole od jeseni, a do tada da se riješi problem parkiranja. 
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Zvjezdana Jelinčić iznosi da svugdje gdje se radi imamo problem jer nemamo riješene 
zaobilaznice mjesta koje bi onda omogućile gradnju bez ugrožavanja prometa. Što se tiče 
parkinga navodi da je svima valjda jasno da investitor može u svakom momentu zatvoriti jer 
je u njegovom privatnom vlasništvu. 
 
Goran Tvrdić iznosi da svi znamo da su početni radovi, odnosno zemljani radovi najgori 
radovi. Iznosi da kada bi počeli na jesen sa izvođenjem radova da bi završni radovi bili u 7 
mjesecu dogodine, ali bi to bili radovi koji bi proizvodili manju buku, manje prašine i slično. 
 
Vicko Kaštelanac iznosi da pošto će vjerovatno iz svega ovoga izaći svakojake priče da bi 
bilo dobro da stvari budu jasnije. Tako navodi da se ovdje govori o tri tjedna radova u šestom 
mjesecu, budući mi investitoru ne možemo zabraniti radove prije 01.06.2019.  
 
Ćiro Kalebić iznosi da je činjenica da investitor ima pravomoćnu građevinsku douzvolu da 
može sutra početi sa radovima i da svi moramo biti svjesni da na parking ne računamo. 
 
Goran Tvrdić iznosi da, između ostaloga, trebamo poslati jasnu poruku investitoru. Navodi 
da je jasno da može početi raditi sutra, ali ako mu ne damo odobrenje zasigurno neće otvarati 
gradilište za petnaest dana. Nadalje iznosi da se može sa investitorom i razgovarati te mu 
objasniti da izvođenje radova tijekom ljeta nanosi preveliku štetu Općini Šolta. 
 
Nakon provedenog glasovanja sa 6 glasova „ZA“ , 3 glasa „PROTIV“ i 1 glasom 
„SUZDRŽANIM“ donosi se  
 
        Z A K L J U Č A K 
        o odobrenju izvođenja građevinskih radova 
 
Suglasni smo sa mišljenjem Mjesnog odbora Grohote, da se tvrtci ST.VIT d.o.o., Četvrt 
Ribnjak 17, Omiš  OIB: 95659108293, odobri  izvođenje građevinskih radova  na 
izgradnji poslovno stambenog objekta u Grohotama do 20.06.2019., te od 01.09.2019. 
 
AD 4.) Godišnje izvješće o primjeni agrotehničkih mjera u 2018. godini 
 
Predsjedatelj otvara raspravu te daje riječ Pročelnici Nataši Nazor Jovović. 
Pročelnica iznosi da Vlada Republike Hrvatske svake godine donosi kroz mjesec travanj 
Program aktivnosti u provedbi posebnih mjera zaštite od požara od interesa za RH temeljem 
kojega jedinice lokalne samouprave imaju određene obveze da donesu određene Planove i 
odluke. Nadalje upoznaje nazočne da onda kroz mjesec svibanj dođu Inspekcija zaštite od 
požara i Inspekcija zaštite okoliša u kontrolu te moramo donijeti ove akte. 
Iznosi da se  ovo gore odnosi na točke dnevnog reda pod 4., 6., 7., 8., 9. i 10. i predlaže da se 
sve skupa usvoje. 
 
Tihomir Glavurtić iznosi da ima primjedbe na protupožarne mjere i da je o tome govorio i 
prošlu godinu. Iznosi da kada dođe do požara da će nastati kaos jer mjesta nemaju nikakvu 
opremu potrebnu za gašenje požara. 
 
Pročelnica odgovara da to ne spada u ovaj Program. 
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Tihomir Glavurtić iznosi da ima veze s ovim jer da u tekstu piše da u određenom momentu 
„nastupa“ narod, a narod ne može gasiti požar golim rukama. Navodi da ne postoje nikakvi 
planovi, da se ne zna gdje se građani trebaju sakupiti. 
 
Pročelnica iznosi da postoji Plan zaštite i spašavanja Općine Šolta koji to regulira. 
 
Tihomir Glavurtić iznosi da stoji njegova primjedba da mjesta nemaju propisanu opremu u 
slučaju požara jer, navodi, da u Preventivno operativnom planu zaštite od šumskih i drugih 
požara na otvorenom prostoru Općine Šolta za 2019. godinu stoji u točci 1.2. II. Stupanj 
opasnosti da za organizaciju grupa građana su zaduženi Mjesni odbori  i da su građani 
dragovoljci koji su voljni uključiti se u akciju gašenja dužni propisno opremljeni doći na 
zborno mjesto. Dakle, iznosi, građani moraju biti opremljeni, a opreme nema te pita što mu 
tko može reći o ovome? 
 
Pročelnica iznosi da treba razjasniti jedno, a to je da dobrovoljac građanin ili pripadnik 
Civilne zaštite ne može gasiti jer za to nije obučen, već samo pomoći u čuvanju saniranog 
požarišta, donošenju hrane i pića i slično. 
 
Načelnik navodi da osjeća potrebu da napomene i upozori da će ovo ljeto biti velikih 
problema budući da je iza onog velikog nevremena ostalo minimalo 2000 borova koji u pali. 
Ističe da je u razgovoru sa našim vatrogascima isto dobio informaciju da će biti teška sezona 
obzirom na popadale borove koji će se do tada osušiti i koji su onemogućili uopće pristup na 
određeni teren. Upoznaje nazočne da su ga vatrogasci izvijestili da će tijekom sezone pojačati 
ophodnje. Iznosi da je potrebno na Stožeru zaštite i spašavanja dogovoriti da se barem uz 
glavne prometnice ukloni to drveće kako bi se spriječio nastanak požara. Dalje upoznaje 
nazočne da je u nevremenu stradala i osmatračnica Hrvatskih šuma, navodi da je zatražio od 
Hrvatskih šuma da istu sanira, međutim da je odgovoreno da je ona smještena na privatnoj 
zemlji i da ne mogu dobiti potrebne dozvole za sanaciju. 
Nadalje iznosi da bi u ovih mjesec dana trebalo poraditi na tome, a što je sam predložio, da se 
investira u nabavku kamera koje bi se okretale 360 stupnjeva i koje bi se u dogovoru sa 
operaterima mogle postaviti na odašiljače kako bi dodatno zaštitili otok. 
 
Vicko Kaštelanac predlaže da se na Stožeru zaštite i spašavanja procjene kritične točke što se 
tiče borova koji su popadali, budući nije svugdje ista situacija. Iznosi da misli da su sjeverne 
padine Vele Straže najviše stradale. 
 
Željko Zlendić iznosi da se od Hrvatskih šuma tražilo da saniraju jedan dio Vele Straže ali da 
je odgovoreno da još nisu proveli javnu nabavu. 
 
Načelnik iznosi da su čistili jedino Komunalno Basilija i Vatrogasci i to intenzivno više od 
mjesec dana, ali da postoji veliki problem zbrinjavanja takve bio mase, navodi da se dio, 
usprkos tome što se ne smije paliti, zapalio, ali da eto određeni broj građana stalno prijavljuje 
to paljenje pa navodi da je i prije par dana bio Inspekcijski nadzor odlagališta otpada. 
 
Mladen Cecić iznosi da mu je jasno da bi trebalo tu drvnu masu ukloniti ali da je veliki 
problem sa zbrinjavanjem iste. Navodi primjer gdje su ostaci drva koji su se palili u Nečujmu 
morem doplutali do Šumpjivine te iznosi da će sada biti povika na Komunalno kako nije 
očistio plažu u Šumpjivini, a ustvari to nije tako. 
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Branka Weber iznosi da zna da je Komunalno Basilija radilo i radi na uklanjanju 
polomljenih i počupanih borova, ali bi molila da se netko pobrine da se stari put Križica-
Stomorska osposobi za promet budući je tamo mnogo borova palo i praktički onesposobilo 
prolaz tim putem. 
 
Načelnik iznosi da je ovo vrijeme kada postoji i inače, bez nevremena, veliki broj otpada jer 
ljudi čiste svoje parcele, iznajmljivači također pripremaju sezonu, te iznosi da treba odrediti 
prioritete. Navodi da je potreban veliki broj ljudi, a da njih nema te iznosi primjer natječaja za 
javne radove gdje se javilo dvoje ljudi tako da na Šolti općenito nedostaje radne snage, 
odnosno radne snage ima ali, po njemu, neće nitko da radi. Iznosi da postoji mnogo putova 
koje je potrebno očistiti, ali da se ne stiže, te da će se polako sve urediti. 
 
Tihomir Glavurtić iznosi da se bura dogodila u nezgodno vrijeme i da je veliki problem što 
Hrvatske šume neće da dođu, a to su ustvari njihove šume. Navodi primjer da on osobno već 
dvije godine kontaktira sa Hrvatskim šumama da dođu na Saskinju gdje su veliki problemi sa 
drvećem koje je u velikoj mjeri uvenulo ili već palo. Nadalje iznosi da kada su rekli da će 
sami to urediti onda je dobio odgovor od Hrvatskih šuma da ne smiju i da će ih tužiti. 
Dakle iznosi da mi moramo angažirati Hrvatske šume koje su za to zadužene, a ne naše 
Komunalno koje ima svoga posla na pretek. 
 
Načelnik predlaže da se uputiti Hrvatskim šumama zahtjev da uklone srušena stabla i granje 
sa područja šumskih zemljišta. 
 
Vijeće donosi slijedeći  
 
          ZAKLJUČAK  
U cilju zaštite od požara potrebno je zatražiti od Hrvatskih šuma d.o.o. Zagreb 
uklanjanje srušenih stabala i granja sa područja šumskih zemljišta, kojim gospodare 
Hrvatske šume, a kojih ima u velikim količinama zbog elementarne nepogode, olujnog i 
orkanskog vjetra koji je puhao tijekom 23. veljače 2019.godine i koji je proizveo velike 
štete na području Općine Šolta. 
Zaključak će se dostaviti Hrvatskim šumama d.o.o. i UŠP Split na postupanje. 
 
 
Vojka Tomić obavještava Mladena Cecića da na groblju Gornje Selo na jednom čepresu stoji 
korijenje od drugog te da to treba skinuti kako ne bi iznenada palo i nekoga ozlijedilo. 
 
Predsjedatelj stavlja na glasovanje Izvješće o primjeni agrotehničkih mjera u 2018. g. 
 
Nakon provedenog glasovanja sa 9 glasova „ZA“ i 1 glasom „SUZDRŽANIM“ usvaja se 
Izvješće o primjeni agrotehničkih mjera u 2018. godini. 
 
AD 5.) Odluka o osnivanju i imenovanju Općinskog povjerenstva za procjenu šteta od 
elementarnih nepogoda 
 
 
Predsjedatelj upoznaje nazočne da se o ovoj točci neće danas raspravljati te daje riječ 
načelniku da obrazloži. 
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Načelnik iznosi da imamo zakonsku prilagodbu od šest mjeseci te da su preostala još tri i po 
do četiri mjeseca pa da želimo kvalitetno pripremiti odluku na način da imenujemo ljude 
različitih struka te zbog toga odgađamo donošenje ove Odluke. Također moli vijećnike da 
razmisle o potencijalnim kandidatima. 
 
 
AD 6.) Plan aktivnog uključenja svih subjekata zaštite od požara u Općini Šolta za 2019. 
godinu  
 
Predsjedatelj stavlja na glasovanje prijedlog Plana. 
 
Nakon provedenog glasovanja sa 9 glasova „ZA“ i 1 glasom „SUZDRŽANIM“ usvaja se 
 
Plan aktivnog uključenja svih subjekata zaštite od požara u Općini Šolta za 2019. 
Godinu 
 
AD 7.) Plan motrenja, čuvanja i ophodnje otvorenog prostora i građevina za koje prijeti 
povećana opasnost od nastajanja i širenja požara 
 
Predsjedatelj stavlja na glasovanje prijedlog Plana. 
 
Nakon provedenog glasovanja sa 8 glasova „ZA“ i 2 glasa „SUZDRŽANA“ usvaja se 
Plan motrenja, čuvanja i ophodnje otvorenog prostora i građevina za koje prijeti 
povećana opasnost od nastajanja i širenja požara. 
 
AD 8.) Plan operativne provedbe Programa aktivnosti u provedbi posebnih mjera 
zaštite od požara od interesa za Republiku Hrvatsku u 2019. Godini na području Općine 
Šolta  
 
Predsjedatelj stavlja na glasovanje prijedlog Plana. 
 
Nakon provedenog glasovanja sa 8 glasova „ZA“ i 2 glasa „SUZDRŽANA“ usvaja se 
 Plan operativne provedbe Programa aktivnosti u provedbi posebnih mjera zaštite od 
požara od interesa za Republiku Hrvatsku u 2019. Godini na području Općine Šolta 
 
AD 9.) Preventivno operativni plan zaštite od šumskih i drugih požara na otvorenom 
prostoru Općine Šolta za 2019. godinu 
 
 
Predsjedatelj stavlja na glasovanje prijedlog Preventivno operativnog plana 
 
Nakon provedenog glasovanja sa 8 glasova „ZA“ i 2 glasa „SUZDRŽANA“ usvaja se  
Preventivno operativni plan zaštite od šumskih i drugih požara na otvorenom prostoru 
Općine Šolta za 2019. Godinu. 
 
 
AD 10.) Provedbeni plan unapređenja zaštite od požara na području Općine Šolta za 
2019. Godinu 
 
Predsjedatelj stavlja na glasovanje prijedlog Provedbenog plana. 
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Nakon provedenog glasovanja sa 8 glasova „ZA“ i 2 glasa „SUZDRŽANA“ usvaja se 
Provedbi plan unapređenja zaštite od požara na području Općine Šolta za 2019. godinu 
 
U 10:36 minuta sjednicu napustio Mladen Cecić. 
 
 
AD 11. Razno 
 
U 10:39 sati na sjednicu je pristupila Anamarija Rajčić Jurković. 
 
Predsjedatelj otvara raspravu po 11. točci dnevnog reda te upoznaje nazočne sa zahtjevom 
gđe. Anamarije Rajčić Jurković koja je predala zamolbu za isplatu naknade za novorođenčad 
međutim kako ne zadovoljava uvjete iz Pravilnika ista joj je odbijena te se ona obratila s 
zamolbom Općinskom vijeću. Predsjedatelj ukratko iznosi da ne udovoljava jedino kriterij da 
mora imati kontinuirano prijavljeno prebivalište duže od 5 godina, a ista je zbog privatnih 
razloga ima prekid od nekih 4 mjeseca. 
 
Anamarija Rajčić Jurković se obratila vijeću iznoseći da je zamolbom sve iznijela te da je ta 
četiri mjeseca bila odjavljena iz svojih privatnih razloga budući se razvela od bivšeg supruga. 
 
Načelnik iznosi da mora reći da je ovaj zahtjev za isplatu naknade došao u Općini i da 
gospođa, nažalost, nije udovoljava Pravilniku te je zahtjev odbijen. Iznosi da samo može reći 
da je njemu kao načelniku i kao osobi nije bitno koliko će netko živjeti na otoku prije rođenja 
već koliko će živjeti kasnije te predlaže vijećnicima da se uskladi odluka jer se evo ovdje vidi 
da se pokazuju nedostatci prilikom primjene iste. 
 
U 10:50 sjednicu napustila Anamarija Rajčić Jurković. 
 
Predsjedatelj stavlja na glasovanje prijedlog zaključka  
 
Nakon provedenog glasovanja JEDNOGLASNO  se donosi  
 
     ZAKLJUČAK 
 
Prihvaća se zahtjev Anamarije Rajčić Jurković, Uz more 29, Maslinica za isplatu novčane 
pomoći za opremu novorođenog djeteta Atenee Jurković uz uvjet da podnositeljica zahtjeva 
zadovoljava sve uvjete iz članka 14. Odluke o socijalnoj skrbi Općine Šolta («Službeni 
glasnik“ Općine Šolta br. 25/15, 11/16, 15/17, 21/17 i 05/19) osim uvjeta da najmanje jedan 
roditelj ima neprekidno prijavljeno prebivalište na području Općine Šolta od najmanje 3(tri) 
godine do dana rođenja. Uvidom u uvjerenje o prebivalištu Anamarije Rajčić Jurković 
utvrđeno je da podnositeljica zahtjeva ima prijavljeno prebivalište na otoku Šolti od 
16.10.2009. godine do danas,  uz kratki prekid od 22.08.2016. do 19.12.2016. godine za koji 
podnositeljica zahtjeva ima opravdani razlog koje je ovo Vijeće prihvatilo.  
 
 
Zvjezdana Jeliničić iznosi, da čitajući zapisnik sa prošle sjednice od koje je prošlo više od 
mjesec dana, i na kojoj je bilo govoreno o uređenju mjesta prije sezone, mora reći da se s 
uređenjem nije maklo s mrtve točke odnosno da se napravilo malo ili gotovo ništa. Posebno, 
navodi uređenje centra mjesta sa sadnim materijalom  od toga nema ništa i pita se što se čeka? 
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Navodi da u zapisniku stoji da je gosp. Željko Zlendić rekao da su naručene palme. Također 
pita što je s betoniranjem dijela puta u Gornjoj Krušici koje je isto obećano na prošloj 
sjednici? 
 
Željko Zlendić iznosi da je Komunalno Basilija trebalo nabaviti sadni materijal i da je po 
njegovim informacijama ta nabava završila tek u četvrtak i da je dobio „Jadro“d.d. Što se tiče 
betoniranja navodi da neće biti još jedno sedam dana dok se ne završi betoniranje Maslinice. 
 
Branka Weber iznosi da je Veli dolac u Stomorskoj jako neuredan. 
 
Pročelnica odgovara da ljudi koji žive u Velom docu jako neuredno održavaju ispred svojih 
kuća. 
 
Zvjezdana Jeliničić pita tko je dobio na natječaju za održavanje plaža? 
 
Željko Zlendić odgovara da je dobila tvrtka Kalebić d.o.o. 
 
Ćiro Kalebić iznosi da su plaže u Stomorskoj jako prljave, a da za to ne trebaju ni nabave ni 
veliki novci, samo da treba doći i počistiti, ali da predstavljaju problem naslage koje su već 
par godina tu. Također navodi da na Šolti na ni jednoj plaži ne postoje svlačionice, a misli da 
to nije uopće veliki trošak. 
Iznosi da je više puta postavljao to pitanje kako u Općini tako i na Turističkim vijećima, ali 
nikako da se to realizira. 
 
Načelnik iznosi da prihvaća sve kritike i da sve preuzima na sebe, ali pita Ćirila Kalebić koji 
ugostitelj ima barem jedno parkirno mjesto za svoje goste što je u normalnom svijetu 
normalno, navodi da u nas nitko nema pristup svom objektu da se sve obavlja na javnim 
površinama i da bi sve općina i komunalno trebali riješiti, a da kad treba platiti onda su 
načelnik ili zamjenik za sve krivi. Nadalje iznosi da neka mu se u svakom mjestu osigurana 
prostor te da će izmjestiti svoj ured po dva dana u svako mjesto i da će u tom roku sam riješiti 
probleme u svakom mjestu.  
 
Tihomir Glavurtić iznosi, a što se tiče odluke o odobrenju postavljanja nadstrešnice Tanji 
Šuto na prošloj sjednici, da Općinsko vijeće nije imalo zakonske ovlasti za donošenje 
navedene odluke. Navodi da se podnositelja zamolbe trebalo uputiti da se obrati Vijeću za 
dodjelu koncesija, koje bi kontaktiralo Mjesni odbor, a onda zajednički i Konzervatorski odjel 
u Splitu. Navodi da je to put kojim se mora raditi svugdje gdje je zaštićena jezgra sela. 
Opetovano navodi da je odluka Općinskog vijeća nezakonita. 
 
Načelnik postavlja pitanje Goranu Tvrdiću, navodi kako je na prošloj sjednici govorio kako 
neki ugostitelji ne mogu staviti stolice jer nemaju koncesijska odobrenja, a sada da već 
petnaestak dana imamo da su se donijele odluke, ali je samo pet ugostitelja platilo. Navodi da 
je bilo povika da još vijeće za davanje koncesija nije donijelo odluke i tako dalje, a sada kad 
je vijeće donijelo odluke nitko ne plaća. 
 
Goran Tvrdić iznosi da bi najprije predložio da neka od slijedećih sjednica bude sa temom 
Mjesnih odbora pa da ih ukinemo i da Načelniku damo odobrenje da po dva dana bude u 
svakom selu pa da sredi dosadašnji nered. Nadalje iznosi, a obzirom da je načelnik rekao da 
na sebe preuzima svu odgovornost, da poradi na pitanju direktorice Komunalnog Basilija jer 
bi djelomično sve gore navedeno trebalo biti njezin posao, nadalje navodi da postoje Mjesni 
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odbori kojima bi trebalo malo izaći u susret a ne da Načelnik sve preuzima na sebe. Dalje 
vezano za pitanje koje mu je upućeno od strane Načelnika iznosi da je od Službenika za 
informiranje zatražio da mu se pošalje zapisnik sa 2. Sjednice vijeća za davanje koncesija da 
bi vidio što se događa te da bi iskoristio svoj utjecaj vijećnika da bi prozivao ljude koji rade a 
nisu platili i slično, međutim nije dobio zapisnik budući isti nije verificiran što smatra da je u 
redu. Međutim smatra da bi vijećnici trebali biti upoznati što se događa na sjednicama vijeća 
za davanje koncesija, pa zbog toga, iznosi, da osobno ne zna, iako bi volio znati, tko je platio 
tko radi tko nije platio i slično. 
 
Boris Gabela kao član vijeća za davanje koncesija iznosi da je na 1. sjednici vijeće vratilo sve 
zahtjeve jer zahtjevi nisu bili potpuni. 
 
Ćiril Kalebić iznosi da to nije točna tvrdnja te da je bilo zahtjeva koji su bili potpuni. 
 
Boris Gabela iznosi da su na sastanku bile stručne službe koje su pregledavajući zahtjeve 
ustvrdile da su svi nepotpuni, budući svima nije izdana potvrda Općine Šolta o nepostojanju 
duga. Nadalje iznosi da je došla 2. sjednica i da su na njoj svi zahtjevi koji su bili potpuni 
odobreni. Navodi da je vijeće zauzelo stav da nema nikakvih ustupaka. Navodi da je po 
proceduri svim odobrenim poslana obavijest sa rokom od 15 dana u kojem moraju uplatiti 
koncesiju i onda će dobiti Koncesijsko odobrenje. Upoznaje nazočne da ukoliko netko ne plati 
u ostavljenom roku, a bilo je više zainteresiranih za tu lokaciju da će se odobriti koncesija 
slijedećem zainteresiranom. Navodi da je predsjednik vijeća Ante Ćićo Ruić zajedno sa 
ostalim napravio veliki posao i da je slijedeća sjednica drugi tjedan. 
 
Nataša Nazor Jovović pita da li će se zapisnici sa sjednica Vijeća za davanje koncesija kada 
se verificiraju objavljivati na stranici Općine? 
 
Boris Gabela iznosi da bi to bilo odlično te da misli da se o tome i razgovaralo, ali da se 
može točno utvrditi na slijedećoj sjednici, ukoliko se već nije predvidjelo Poslovnikom o radu 
vijeća za davanje koncesijskih odobrenja. 
 
Tihomir Glavurtić ponovno iznosi, a glede odluke o dozvoli postavljanja nadstrešnice u 
Maslinici, da odluka nije zakonita jer da postoji Konzervatorski odjel koji mora dati 
suglasnost za postavljanje u zaštićenom dijelu svakog mjesta, nadalje navodi da se vijeće 
treba obratiti Mjesnom odboru jer da nije u redu da se njih ne pita a radi se o njihovom 
mjestu. 
 
Goran Tvrdić iznosi da je na prošloj sjednici Načelnik i predlagao da se pita Mjesni odbor 
Maslinica. 
 
Tihomir Glavurtić još jednom iznosi da je Odluka o odobrenju postavljanja nadstrešnice 
Tanji Šuto od prošle sjednice nevažeća jer se nije donijela po Protokolu. Što se tiče tvrdnje u 
prošlom zapisniku da je rad sa Mjesnim odborima dobar iznosi da se ne slaže s tim, da bi 
načelnik i zamjenik načelnika trebali doći u mjesta te sa glavarima obići sve i vidjeti gdje su 
problemi i kako ih riješiti. Iznosi da se u Maslinici godinama ništa ne radi da je zapuštena,  
navodi da je razasut šut, nije uređeno groblje da Komunalno Basilija sedam mjeseci nije 
pomelo mjesto. Navodi da se došlo betonirati mjesto, a da Mjesni odbor nitko nije 
kontaktirao, da nitko ne zna što i koliko će se betonirati, da je nekidan došao čovjek da će 
postavljat bankomate, a sve bez dogovora sa Mjesnim odborom. Iznosi da je plaža neuređena 
itd.  
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Zvjezdana Jelinčić pita Tihomira Glavurtića zašto Mjesni odbor nije kupio cvjetnica pa ih 
usadio oko masline u centru mjesta, na što Tihomir Glavurtić odgovara da je godinama, o 
svom trošku, kupovao i sadio cvijeće, a da mu nitko od ugostitelja nije ponudio ni čašu vode. 
Navodi da četiri godine traži ogradu da bi oformio plažu za pse, međutim ni to ne može 
dobiti. 
 
Tihomir Glavurtić iznosi da na Velom mulu traži da se postavi jedna kutija sa priključkom 
vode i struje jer brodovi koji se vežu po cijelu noć drže upaljene pomoćne motore, međutim 
da ni to nije uspio riješiti, kao i da je od Turističke zajednice tražio dva tri panoa na kojima bi 
bili označeni važniji objekti u mjestu, poput prodavaonice, ureda Turističke zajednice, crkve 
itd., ali,nažalost, sve bezuspješno. 
Dalje iznosi kao što svi znaju da je prijavio problem odobravanja sidrišta u uvali Piškera, 
Nečujam. Navodi da je pisao dopis gosp. Čogelji koji je odgovorio da on nije izdao 
građevinsku dozvolu te da se obratim Uredu za graditeljstvo i prostorno uređenje gosp. 
Radevenjiću. Navodi da se obratio i da je dobio odgovor na trideset stranica međutim da 
nigdje nije dostavio dokaz da je to sidrište predviđeno, pa iznosi da je opet pisao, ali da je 
sada naveo i problem u Maslinici gdje se grade kuće veće od 7 m protivno građevinskim 
dozvolama. Iznosi da mu je odgovoreno da ni on kao vijećnik ni Općina nisu stranke u 
postupku koje bi eventualno mogle zatražiti poništenje građevinskih dozvola. Što se tiče 
sidrišta u uvali Piškera iznosi da je dozvola nezakonita jer tamo Općina nikada nije 
predvidjela sidrište iako navodi da je vijećnik Boris Gabela koji je bio u komisiji glasao za 
odobravanje sidrišta, također navodi da je zatražio dopisom da se zatvori Saskinja jer se tamo 
ljudi kupaju a jako je opasno.  
Iznosi problem da se na Veli mul vezuje 7-8 brodova, a dozvoljeno je samo tri, te je poslao 
dopis Ministarstvu koji mu je odgovorio da je ograničenje broja plovila na operativnoj obali 
lučkog područja Maslinica utvrđeno rješenjem Ministarstva a održavanje rada u luci u 
nadležnosti Županijske lučke uprave koja na svojim stranicama nikada nije objavila koliko se 
tamo može brodova vezati. 
 
Boris Gabela iznosi da je Tihomiru Glavurtiću netko sa te sjednice u Županiji rekao kako je 
on glasao, ali da je on prije glasovanja pitao stručne službe da li je rečeno sidrište u Planu i 
kada je dobio potvrdan odgovor onda je glasao. Stoga moli vijećnika Tihomira Glavurtića da 
ne proziva njega jer je on pitao za informaciju, a stručne službe su mu dale odgovor i da on 
osobno nije bio zadužen da to provjerava već stručni ljudi.  
 
Tihomir Glavurtić iznosi da on misli da kada se glasa o nečemu da onda onaj koji glasa treba 
provjeriti se činjenice vezane uz to. 
 
Načelnik iznosi da je on vezano uz to sidrište provjerio još kada su bili raspisani natječaji, te 
odgovorno može reći, da tada to sidrište nije bilo u planu, a sada je tu  predviđena R6 zona. 
Nadalje iznosi da su oni mogli napraviti na osnovu toga Plana natječaj s tim da sidrište nije 
moglo biti na dvije točke, jedna na moru, a druga na kopu nego je sve moralo biti na moru.  
 
Nataša Nazor Jovović potvrđuje da u momentu donošenja odluke to sidrište nije bilo 
obilježeno u Planu, a da sada ima oznaku R6. 
 
Tihomir Glavurtić iznosi da se opet nije moglo dati ako nije bilo oznake na što Načelnik 
odgovara da je tumačenje bilo da tamo gdje je oznaka sidra može biti sidrište. 
 



12 
 

Željko Zlendić odgovara da je sidro oznaka za luku otvorenu za javni promet a ne za sidrište 
 
Tihomir Glavurtić iznosi da kada se informirao u Županiji da mu je rečeno da kod sličnih 
slučajeva kada nije jasno označeno sidrište oni pitaju Načelnika Općine za odluku. 
 
Načelnik odgovara da se Općina očitovala pismenim putem da se ne može dati koncesija. 
 
Goran Tvrdić iznosi da se na 20.sjednici Općinskog vijeća koja je održana 26.02.2019. 
usvojio Program i Izvješće KICOŠ-a, a na prijedlog predsjedatelja koji je iznio da bi trebalo 
to usvojiti kako bi KICOŠ mogao normalno funkcionirati, a da će se na nekoj od slijedećih 
sjednica usvojiti novi Statut te napraviti izmjene Programa. Međutim, navodi da se evo do 
dana današnjega to nije dogodilo te iznosi da je na toj sjednici osobno predloži posebnu 
sjednicu sa temom KICOŠ-a s čime se složio i predsjedatelj. Također navodi da je bilo rečeno 
da ni Klaritac kulture nije ušao u program, te pita kada će biti ta sjednica. 
 
Predsjedatelj odgovara da što se njega tiče može biti odmah sutra. 
 
Goran Tvrdić iznosi da njega zanima kada će KICOŠ napokon proraditi te koja mu je, uopće, 
uloga, stoga još jednom inzistira da se sazove posebna tematska sjednica. 
 
Predsjedatelj iznosi da se slaže sa Goranom Tvrdićem te da je Marini Garbin na prošloj 
sjednici rečeno da napravi prijedlog Statuta i svega ostalog što je potrebno te da to proslijedi 
Općinskom vijeću.  
 
Goran Tvrdić pita tko je taj koji bi trebao reći Marini Garbin što da napravi, odnosno da je se 
podsjeti da napravi? 
 
Nataša Nazor Jovović odgovara da ona nije bila na toj sjednici, ali da su odluke objavljene 
na web-u, a i da je shvatila da je Marina Garbin bila na toj sjednici pa je valjda čula što treba 
napraviti. Te navodi da je ravnateljica KICOŠ-a u nezavidnoj poziciji jer ipak politika treba 
odlučiti što će biti s KICOŠ-em. 
 
Predsjedatelj iznosi da je na tu sjednicu 26.02. došla ravnateljica sa izvještajem i Programom 
kojih je trebalo usvojiti, a koji su prethodno trebali proći Upravno vijeće koje uopće nije bilo 
imenovano u Statutu. Navodi da se onda taj dan odlučilo da se usvoji njezino Izvješće i 
Program, budući je ona bila u obvezi isto po Zakonu do 28.02. proslijediti dalje, a rečeno joj 
je da pripremi prijedlog novog Statuta za neku od slijedećih sjednica. Također se dogovorilo 
da će se i Program na toj sjednici proučiti i nadopuniti. 
 
Goran Tvrdić iznosi da svo ovo izlaganje nije usmjereno prema ljudima jer da je očito da 
KICOŠ ne funkcionira niti je funkcionirao, a da je njegova ideja i želja da isti funkcionira i da 
zaposleni zarade plaće, a ističe da je svjestan da su sve te cure u nezavidnom položaju jer 
same ne mogu ništa. 
 
Načelnik pita od koga ne smiju ništa? 
 
Načelnik iznosi da ima istine u izlaganju Gorana Tvrdića, ali da se ne ponaša tako, tj. da 
jedno govori, a drugo piše, da djeluje politički i populistički da piše ono što ne bi trebao 
pisati, ali navodi da su za dvije godine novi izbori pa da neka se svatko bori za vlast. 
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Goran Tvrdić moli predsjedatelja da upozori načelnika da se drži teme o kojoj se raspravlja.  
 
Načelnik iznosi da je KICOŠ proračunski korisnik, te da niti je Načelnik niti politika 
nadležna KICOŠU-u. Osobno iznosi da je za tematsku sjednicu, a da on uvijek nastoji pošteno 
i dobro raditi svoj posao, iako se uvijek može i bolje i da sve što radi,  radi za dobrobit svih 
stanovnika otoka Šolte.  
 
 
Nakon što je iscrpljen dnevni red predsjedatelj u 11:50 sati zaključuje sjednicu. 
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